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3. Brief GS van 1 december 2020 over Resultaat interessepeiling 
voedselbossen - 20038532 

3a Waarom gaan zij dan het sporenbeleid voeren, er is toch een businesscase? In de brief is aangegeven dat geen van de reacties op de 
interessepeiling voldeed aan de gegeven beschrijving. Er is dus 
geen sprake van een business case die uit de interessepeiling naar 
voren is gekomen. 

3b Ziet de provincie voor z ichzelf een taak waar publieke middelen voor ingezet Deze vraag is politiek-bestuurlijk van aard en zal derhalve 
moeten worden? * mondeling door de gedeputeerde worden beantwoord in de cie-

ergadering, indien FvD de vraag dan stelt. 

3c En welk publiek belang denkt zij met dit sporenbeleid na te streven? * Deze vraag is politiek-bestuurlijk van aard en zal derhalve 
mondeling door de gedeputeerde worden beantwoord in de cie-
ergadering, indien FvD de vraag dan stelt. 

3d Hoeveel gaat dit de Provincie 'dit feest' in het totaal kosten? Er vindt momenteel een verkenning plaats naar de mogelijkheden 
en potentie van agroforestry in Zeeland. Daarvoor is aansluiting 
gezocht bij het landelijke onderzoeksprogramma van Wageningen 
University, in samenwerking met agrarisch ondernemers. Hiervoor 
is in september 2020 een subsidie ter hoogte van €91.000,-
verstrekt. 
Voor een verkenning naar de ontwikkeling van voedselbossen zijn 
tot op heden geen (externe) kosten gemaakt. 

*= Mocht men van mening zijn dat de beantwoording van deze vragen meer van 
polit ieke aard is, dan zien wij de "politieke" beantwoording door of namens 
GS graag tegemoet. 




	Vragen commissie Ruimte 15 januari 2021
	Vragen Forum voor Democratie schriftelijke vragen n.a.v. stukken op agenda commissie Ruimte 15 januari 2021
	Brief GS van 1 december 2020 over resultaat interessepeiling voedselbossen - 20038532



